



**Rochester Chinese Christian Church**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

Pastor Dingli Chen	<a href="mailto:dchen@rochesterccc.org">dchen@rochesterccc.org</a>	<b>Egan Yip</b>	<a href="mailto:eyip@rochesterccc.org">eyip@rochesterccc.org</a>
Pastor Stone Wang	<a href="mailto:swang@rochesterccc.org">swang@rochesterccc.org</a>	<b>Maddy Szeto</b>	<a href="mailto:mszeto@rochesterccc.org">mszeto@rochesterccc.org</a>
Rev. Herman Tang	<a href="mailto:htang@rochesterccc.org">htang@rochesterccc.org</a>		

**December 8, 2024 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray that the Spirit empower all our brothers and sisters  
to love our neighbors.

**Call to Worship**  
**Hymn of Praise**

**Special Music**

**Christmas Joy Medley** Arr. Gary Lanier  
Sam Au-Yeung Saxophone  
Cynthia Liu Piano

**Pastoral Prayer**

**Scripture Reading**

**Luke 2:8-20**

**Sermon**

Pastor Tang

**The great joy of good news**

1. The joy of knowing the good news
2. The joy of sharing the good news

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

羅城華人基督教會

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Worship**  
Brother Egan Yip

**Chinese Worship**  
Pastor Tang

**RCCCW Worship**  
Pastor Chen



1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師  
汪正飛牧師  
鄧灼文牧師

dchen@rochesterccc.org  
swang@rochesterccc.org  
htang@rochesterccc.org

葉依芹 eyip@rochesterccc.org  
司徒志雄 mszeto@rochesterccc.org

2024年12月8日 上午十一點十五分

### 本週禱告焦點

求聖靈能給我們弟兄姊妹加添心力，讓我們能愛我們的鄰舍。

靜默		[眾坐]
宣召	詩篇 103:1-13	[眾立]
唱詩	HOL#98 天使報信	
公禱		
特別音樂	<b>聖誕樂集錦</b> Sam Au-Yeung 薩克斯風 劉淳欣 鋼琴	
唱詩	HOL#88 齊來崇拜	[眾坐]
	HOL#104 我們渴望的耶穌	
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	<b>路加福音 2:8-20</b>	[眾立]
證道	汪牧師 <b>牧羊人傳報好消息</b> 一、天使報好消息給牧羊人 二、牧羊人在伯利恆傳報好消息 三、眾人的詫異、思想與讚美	
回應詩	報福音傳喜信的人他們的腳蹤何等佳美	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

### 下主日崇拜講員

英文崇拜  
葉依芹弟兄

中文崇拜  
鄧牧師

西區崇拜  
陳牧師

## 報告事項

1. 今天下午 1:30-2:00 在 307 室有禱告會，為職場中的弟姐妹禱告。請弟姐妹們參加。
2. 讚美主我們得以通過 2025 年的常費和宣教預算。願神繼續看顧我們教會，使我們能在所行的一切事上榮耀神。
3. 今天午餐後舉行新會員歡迎會，歡迎母堂和西區今年加入的新會員。為慶祝教會的成長今天的午餐免費。
4. 本週六 12 月 14 日 11:00 AM-1:30 PM 舉行博愛團契聚會，由鄧牧師分享。歡迎大家參加。
5. 請參加 12 月 21 日在母堂舉辦的“共慶聖誕：頌歌之夜”活動。晚餐將於 5 點開始，之後 6:30 節目開始。讓我們用音樂和團契來慶祝主耶穌的降生。
6. 歡迎您參加 12 月 22 日 禮拜天上午 11:15 的「奇妙聖誕節」崇拜！我們將從瑪利亞、約瑟、牧羊人和博士的視角體驗聖誕故事，慶祝主耶穌的降生。青年團契成員將為這場聯合崇拜獻上音樂。當日母堂只有這一堂崇拜，沒有成人主日學和午餐。西區崇拜照常進行。
7. 西區將於 12 月 24 日晚 7:30 舉辦平安夜崇拜。歡迎大家參加。
8. 2025 年的月曆在教會前廳，請每家拿一份。

## **Announcements**

1. Come join us in prayer today in room 307 from 1:30 – 2 PM as we pray for our brothers and sisters in the workplace.
2. Praise the Lord that we were able to pass our 2025 General and Missions budget. May God continue to watch over our church and may we continue to glorify God in all that we do.
3. There is a New Member Welcome Meeting for all our RCCC and RCCCW new members that joined this year after lunch today. To celebrate the growth of our church, lunch will be free for everyone.
4. The next Agape Fellowship group meeting will be held this Saturday, December 14th from 11:00 AM-1:30PM with Pastor Tang sharing. Everyone is invited to attend.
5. Join us for our “Christmas Together: A Night of Carols” event on Saturday, December 21st in Penfield. Dinner starts at 5 pm followed by the program at 6:30 pm. Let’s come together to celebrate the birth of Jesus with music and fellowship.
6. You're invited to “A Wondrous Christmas” on Sunday, December 22 at 11:15am! As we celebrate Jesus’ birth, we’ll also experience the Christmas story through the lens of Mary, Joseph, a shepherd and a wiseman. The youth are presenting music for this combined service. This will be the only service on that day, with no adult Sunday School classes or lunch. RCCCW service will be holding their regular service.
7. There will be a Christmas Eve service held at RCCCW on December 24th at 7:30 PM. All are welcome.
8. The 2025 church calendar is available in the foyer. Please pick up one copy per family.